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FABRIEK WORMER 

De Weledelgeleerde heer   

Drs. J.P.Hebly  

Lid Raad van Bestuur  

Van Gelder Papier N.V. 

Zeer geachte heer Hebly, 

 

De door de heer P.J.Ransijn tijdens de Algemene Vergadering van 

Aandeelhouders gestelde vragen, die wellicht in de toekomst nog 

door andere zullen worden gevolgd, hebben het wenselijk gemaakt de 

beschikking te hebben over zo recent mogelijke gegevens met 

betrekking tot de situatie in de Fabriek Wormer, voorzover be-

treft de verwerking van asbest. In bijgaand rapport is getracht dit 

materiaal systematisch te rangschikken, terwijl tevens aandacht 

wordt geschonken aan de belasting van het milieu in de ves-

tigingplaats, tengevolge van de uitstoot van asbestvezels. 

 

Wij zijn er ons ten volle van bewust, dat onzorgvuldige en ondeskundige 

hantering van deze grondstof op de lange duur ernstige gevolgen voor de 

betrokken werknemers zou kunnen hebben. Wij hebben er ook begrip voor, 

dat buiten de fabriek soms op emotionele wijze uiting wordt gegeven aan 

gevoelens van ongerustheid. Temeer omdat zich in het verleden wel eens 

onregelmatigheden hebben voorgedaan, zoals een ongeval tijdens het 

transport. De verantwoordelijkheid, die wij in dit opzicht gevoelen, 

zowel tegenover het eigen personeel als ten aanzien van de omgeving van 

het bedrijf, hebben er dan ook toe geleid dat thans naar onze stellige 

overtuiging de mogelijke oorzaken van onregelmatigheden - binnen en 

buiten de fabriek - optimaal worden ondervangen. 

  


